
Acta assemblea ecoxarxaGarrotxa      del dia 15.setembre.2018

 Asistents: Jose, Sergi, Acant, Rosi, Margriet, Sabina, Anns S. Nuria A
  Venen també al final Guy i  Nines
  
Ordre del dia:
1 . Proposta d'engegar un procés d'aprenentatge col.lectiu de facilitació d'assemblees (Nines).
2 . Proposta de Fira de 6 d’octubre, per la festa major del barri de les Tries, si hi ha productores 
interessades. Possibilitat de muntar alguna cosa (bar, dinar, concert ....) per fer caixa per l’ecoxarxa.
3 . Presentació de la idea « economat», en sinergia amb els grups de consum garrotxins, i 
l’associació d’artesania La Iera.
    3.1. Noves persones que assumeixen la tasca d’enllaç amb la xarxa de grups de consum, per les 
comandes conjuntes.
4 . Presentació de l’actualització del document d’Acollida
5 . Presentació del nou dia i horari d’obertura del Rebost, i de l’equip encarregat.
6 . Informació sobre la nova incorporació d’en Jose a la comissió de Tresoreria i la baixa d’en Rufo
7 . Informació sobre la regularització dels comptes tancats amb saldo pendent.
8 . Informació del Grup de Treball sobre reciprocitat de tasques.

ACTA
1. Proposta de Fira de 6 d’octubre, per la festa major del barri de les Tries, si hi ha 
productores interessades. Possibilitat de muntar alguna cosa (bar, dinar, concert ....) per fer 
caixa per l’ecoxarxa.
Donat que cap productor ha manifestat que volgui participar i que son dates que coincideixen amb 
altres fires de la zona i queda poc temps per divulgar.ho més, es decideix enviar mail de resposta  a 
en Naspleda, que és qui ens va convidar, declinant i agraïnt l'oportunitat.

2. Presentació de la idea « economat», en sinergia amb els grups de consum garrotxins, i 
l’associació d’artesania La Iera.
Esperant l'arribada de Acant, que participa el dia anterior (14/9), a l'assamblea de cooperatives de 
consum, La Sabina exposa en què es basa la idea d'economat, com a proposta de model diferent per 
seguir exercint el poder de consumidor i participar amb els productors locals, donant resposta a la 
devallada participativa dins els grups de consum i com, paral.lelament, hi ha la oportunitat de 
dinamització dels locals del centre d'Olot, on s'aprova la proposta de l'associació La Iera  que en 
exposar.ho conjuntament, les 2 propostes en una trobada a la plaça major d'Olot, entre els 
participants es convé de portar.ho a llurs assamblees de coopertives i ecoxarxes, que allà s'hi troben 
representades, per anar plantejant.se com aprofitar aquestes iniciatives o decidir si s'hi volen 
impicar en intentar juntar les 2 idees ( economat+ suport públic per aprofitar els locals del centre 
d'Olot)

• 2.2 Noves persones que assumeixen la tasca d’enllaç amb la xarxa de grups de consum, 

per les comandes conjuntes.

Quan Acant, arriba a l'assamblea comparteix la seva experiènci a l'assamblea de grups de consum, 
com a representant de l'Ecoxarxa, assumint les tasques de recollir les compres a la Grana i (Margriet
s'ofereix a fer de nexe amb la productora de pasta Núria. També ens informa d'un taller destinat a 
grups de consum sobre noves tecnologies el 26/9 de 1 a 20h, on ell participarà i que esta pendent de 
saber.ne el lloc. 
També el 29/10 a les 20h, es projectarà el documental Food Coop al local del Núria Social.
S'obre debat sobre l'economat entre els assistents de l'assamblea i s'acorda estar.ne pendent de 
l'evolució sense que hi hagi una necessitat concreta de participar a curt termini per part de 



l'Ecoxarxa. El 19 d'octubre participarem a la trobada amb les persones de l'Economat de Sans, i dels
grups interessats, a l'espai Núria Social.

 
3. Presentació de l'actualització del document d'acollida. Es llegeix en veu alta i es ratifiquen els
acords ja presos en l'assamblea anterior (consta en acta de l'assambea del 16/6/2018) . 

4. Presentació del nou dia i horari d'obertura de Rebost i de l'equip encarregat. Aquest es farà 
tots els dimarts de 10 a 13h, i de moment hi articiparan : Airun, Rosi Linares, Irya, Esther i Anna 
Soto.

6 . Informació sobre la nova incorporació d’en Jose a la comissió de Tresoreria i la baixa d’en 
Rufo
Jose Arcas assumeix la tasca de tresoreria que de moment es dedica als comptes que es deiven del 
moviment d'euros i el trokeig d'euros a troks. S'inicia debat de com funcionar amb els faircons, que 
de moment de cares a l'ecoxarxa seran tractats com els euros, és a dir, moneda externa i diferent per 
tant als troks, tenint en compte que 1 faircoin correpon a 1.20 troks. s'obren possibilitats de com 
funcionar més endevant si hi ha més necessitt d'operar amb faircoins que ja es durà a terme si es 
dona el cas. La Núria Alcodori s'ofereix per assessorar qualsevol persona que volgui saber més 
sobre els faircoins.
S'obre debat sobre la necessitat d'entrada d'euros a la ecoxarxa per tal de dinamitzar els productes 
del rebost i l'entrada de productors i els criteris per prioritzar la moneda social, es decideix aplaçar i 
donar espai per aquest debat el divendres 5 d'Octubre
També s'exposa la importància de tenir una altra incorporació a la comissió de tresoreria pel tema 
dels relleus, de la mateixa manera que es va acordar èsser un mínim de 2 persones a totes les 
comisions.

7. Informació sobre la regularització dels comptes tancats amb saldo pendent.
Per falta d'assistència de la responsable daquesta informació queda aplaçat aquest punt per la 
propera assamblea

8. Informació del grup de treball sobre reciprocitat de tasques. 
El grup de Treball no s'ha reunit aquest estiu i per tant no ha pogut portar la proposta mes 
treballada.
La Sabina exposa el contingut i la necessitat d'aquest grup per afavorir la incoporació dels 
participants o socs de l'ecoxarxa en les tasques pendents així com retribuir les persones que ja en 
desenvolupen, donat la parada de participació de totes durant l'estiu caldrà seguir fent feina en 
aquest sentit, 
per d'exposar.la a la propera assamblea de desembre. S'ha quedat el divendres  5 d'octubre a les 
17h.per seguir treballant el tema.

9. Jose Arcas demana als participants de l'assamblea per fer una xerrada informativa sobre 
l'Ecoxarxa, a una ecofira que està preparant pel mes de Maig del 2019, s'accepta la proposta.

10. Margriet demana com saber quan entren productes nous al rebost, se li explica com activar 
aquesta possibilitat a la pàgina de l'Integralces



11. Proposta. debat sobre la continuitat a la Taula Verda. Davant que no hi ha equip de persones 
disponibles per aquest tema es decideix deixar de participar-hi. Caldria que algú les avises, no?. Però
recentment, aquesta setmana, sembla que si que sortirà un grup per organitzar la Taula Verda de 18 de novembre a
les Mates. Visca!

12. Proposta d'engegar un procés d'aprenentatge col.lectiu de facilitació d'assemblees (Nines).
La Nines exposa la seva proposta que parteix de la necessitat que poguem tenir com a Ecoxarxa i és
oberta a un nucli més reduït o a totes les sòcies i pot ser en el procés assambleari o en fer un estudi 
de possibles diagnòstics com a grup amb mancances de participació o expansió com a exemple de 
vàries possibilitats que ens ofereix. després de debatre es veu la necessitat d'ampliar grup i tenir 
relleu en les tasques però és important que no ocupi més feina aquest possible procés de buscar 
causes al respecte. Es decideix que la Nines comenci a investigar aprofitant els espais que ja tenim 
tant els divendres de rebost com els moments d'assamblea

13. El Sergi exposa la necessitat de calendaritzar una jornada per fer millores en el local. Es 
proposa el proper divendres 21/9 per a recollir dates possibles per a aquesta jornada


